
Formandens Årsberetning
2021 var et godt år for Havrebjerg Gymnastik og Idrætsforening. 

 Krolfen høstede flere gode placeringer og der er et godt fremmøde året rundt.

Badmintonen er rimeligt godt kørende. De træner stadigt flittigt i stillingehallen og 
på de nye  tider i Havrebjerg gymnastiksal.

Kurling er også kommet i gang og er flyttet fra forsamlingshuset og over på den 
gamle skole.

Fremtidige projekter er nok stadigt at der skal males lidt her og der.

En stor tak til de frivillige som hjalp til med lysfesten i Slagelse.

I forbindelse med alt det arbejde som er gjort for byens idrætsliv, vil jeg gerne takke 
bestyrelsen, sponsorerne, de aktive idrætsudøvere samt alle andre som gør en 
positiv forskel i Havrebjerg by.

Havrebjerg G&I Længe Leve.

Kærlig Hilsen Bjarne Gram Formand


